
Kære Miljø og - Fødevareudvalg 
Viborggård her i Spragelse har ansøgt om at opføre et solcelleanlæg på 60 ha. 
Jeg kan ikke forstå, at der gives tilladelse til at opføre solcelleanlæg på god landbrugsjord, i en tid, hvor 
verden skriger på fødevarer.  
Er der en god forklaring på, at solceller er vigtigere end fødevarer? 
 
Man kunne i stedet for placere solceller ved Anholt vindmøllepark, da der jo ikke må fiskes mellem 
vindmøllerne, eller man kunne placere solceller på hustage, industribygninger og lignende i stedet for. 
  
Venlig hilsen 
Bit Carstensen 
Broksøvej 26, Spragelse 
4160 Herlufmagle 
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